
PRIMĂRIA COMUNEI TIGVENI
JUDEȚUL ARGEŞ

PROCES VERBAL
Şedinţă ordinară din data de 18.05.2022

În baza dispoziții primarului comunei Tigveninr. 115/13.05.2022 s-a convocat Consiliul Local
al ComuneiTigveni, județul Argeş în şedinţă extraordinară, în ziua de 18.05.2022, orele 13.00.
Şedinţa se desfăşoară în sala de şedinţă a Consiliului local Tigvenişi are urmatoarea ordine de zi:

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „CRE
A

EFICIENŢEI ENERGETICE A

CLĂDIRILOR PUBLI JUL PRIMĂRIEI TIGVENI, JUDEŢUL ARGEȘ”, a cheltuielilor legat
proiectşi depunerea acestuia în cadrul apelului de proiecte din Planul Național de Redresare și Reziliență
(PNRR), COMPONENTA C10 — Fondul Local.

2.Proiect de hotărâre privind aprobarca proiectului „ CREȘTEREA EFICIENŢEI ENERGETICE A

CLĂDIRILOR PUBLICE, ȘCOALA CU CLASELE V-VIII BÂRSEȘTII DE JOS, C VA TIGVENI,
a cheltuielilor legate de proiect şi depunerea acestuia în cadrul apelului de proiecte din
de Redresare şi Reziliență (PNRR), COMPONENTACl0 — Fondul Local

Se face prezența. Sunt prezenți toți cei 13 consilieri locali.
Sedinţaeste statutară şi dezbaterile pe proiectele de hotărâre poate să înceapă.
Preşedintele de şedinţă deschide şedinţa şi supune la vot ordinea de zi.
Se aprobăîn unanimitate ordinea de zi a şedinţei.
1. Se trece la primul punct de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea

proiectului „CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE A CLĂDIRILOR PUBLICE, SEDIUL
PRIMĂRIEI TIGVENI, JUDEȚUL ARGEȘ”, a cheltuielilor legate de proiect şi depunerea acestuia în
cadrul apelului de proiecte din Planul Naţional de Redresare şi Reziliență (PNRR), COMPONENTA C10

— Fondul Local.
Domnul primar explică acest proiect, se menţionează că s-a renunțat la proiectul cu microbuzul,

pentru că era o valoare foarte mare şi s-a procedat, la propunerea acestor două proiecte de anvelopare a
celor două clădiri, respectiv primăria şi școala de la Bârseşti.

Se precizează că, dacă vom reuşi să implementăm aceste proiecte, avem posibilitatea să reducem
costurile cu încălzirea. Apoi, încercăm să punem şi panouri solare, pentru că după cum bine ştiţi, costurile
cu energia au crescut foarte mult.

Se întreabă dacă mai sunt discuții cu privire la acest proiect de hotărâre. Nu mai sunt alte discuții
cu privire la acest proiect de hotărâre. Se supune la vot. Se votează în unanimitate proiectul de hotărâre
privind „ CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE A CLĂDIRILOR PUBLICE, SEDIUL PRIMĂRIEI
TIGVENI, JUDEŢUL ARGEȘ”, a cheltuielilor legate de proiect şi depunerea acestuia în cadrul apelului
de proiecte din Planul Naţional de Redresare și Rezilienţă (PNRR), COMPONENTA C10—Fondul Local.

2-Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „CREȘTEREA EFICIEN :RGETICE A
CLĂDIRILOR PUBLICE, ȘCOALA CU CLASELE V-VIII BÂRSEȘTII DE JOS, UNA TIGVENI,
JUD. ARGEȘ”, a cheltuielilor legate de proiect şi depunerea acestuia în cadrul apelului de proiecte din
Planul Național de Redresare şi Rezilicnță (PNRR), COMPONENTA C10 — Fondul Local,

Referitor la acest proiect, domnul consilier Slătineanu Dumitru Doru întreabă de ce nu s-a propus
școala de la Tigveni.

Domnul primar: depăşeşte valoarea. lar școala de la Tigveni corespunde din punct de vedere al
P.S.l-ului.

Sunt discuții referitoare la posibilitatea unei soluții la grădiniță, în funcție de poziționarea claselor,
a holului, a băii şia uşii, iar domnul consilier Slătineanu Dumitru.Doru propune să fie chemat un arhitect
pentru a da o soluţie corespunzătoare, concluzionînd totodată că şcoala de la Bârseşti este foarte frumoasă,
are dotările necesare unei şcoli moderne, s-a investit foarte mult acolo, cei de la Bârseşti n-au visat
niciodată să aibă o şcoală aşa de frumoasă.



Domnul primar: măcar o şcoală bună săfie şi la Bârseşti, sistemul de eficiență energetică propus
presupune pompe de căldură, izolație cu vată bazaltică, lămpi cu consum mic.

Domnul consilier Papa Iulian: pompele de apă sunt cu aer sau cu apă? Pentru că este foarie
important, costurile se vor vedea la curent, se consumă cam 40 kw/24 ore.

Domnul primar:dacă se pun și panouri solare se mai echilibrează cheltuiala.
Domnul consilier Papa Iulian: e o problemă la ora actuală cu consumul centralelor pe current, acum

5 anise plătea cam 1000 lei/lună.
Domnul viceprimar: cred că acum este o medie de 3000 lei/lună.
Domnul primar:trebuie să găsim soluții, sincer vă spun, costurile sunt foarte mari, luna trecută

facturala curenta fost de 90mii lei la lumina.
Domnul consilier Slătineanu Dumitru Doru: factura de 12.500 lei unde a fost?
Domnul primar: la cămin. S-a făcut repetiție cu copiii la orele de muzică.
Domnul consilier Slătineanu Dumitru Doru: poți face repetiție și la şcoală. Fudulia se plăteşte. De

undesă plăteşti acolo atâția bani? Nu-ţi dă nimeni nici un ban.
Domnul primar: vom mai avea cheltuieli destul de mari cu branşarea la curent pentru căsuțele de

la Bălileşti, la centrele pentru persoanele cu handicap.
Domnul consilier Papalulian: initial proiectulera şila noi pe electric, dar pentru că la Buzoieşti

cred, s-au pus centrale electrice şi au văzut cam cât de mari sunt costurile, au schimbat proiectul şi aici auvenit cu soluția să fie pe peleți. Doar că, la această soluție apar alte consecinţe, centralele fiind
automatizate pe peleţi, nu mai e nevoie de fochişti care trebuiau să umple buncărele cu lemne. Consum
foarte mare de curent e însă cuplitele electrice; frigider au unul peetaj, dar boilerele s-ar putea să fie
electrice.

Se întreabă dacă mai sunt discuții cu privire la acest proiect de hotărâre. Nu mai suntalte discuţii
cu privire la acest proiect de hotărâre. upune la vot. Se votează în unanimitate proiectul de hotărâre
privind „CREȘTEREA EFICIENŢEI ENERGETICE A CLĂDIRILOR PU JBLICE, ȘCOALA CU CLASI
V-VIII BĂRSEȘTII DE JOS, COMUNA TIGVENI, JUD. ARGEȘ”, a cheltuielilor legate de proiect şi
depunerea acestuia în cadrul apelului de proiecte din Planul Naţional de Redresare şi Reziliență (PNRR),
COMPONENTA Cl10— Fondul Local.

Domnul primar spune:cei cu autostrada au cerutnişte notificări pe tronsonul4.
Domnul consilier Slătineanu Dumitru Doru:tronsonul Tigveni-Curtea de Argeş e pe POR?
Domnul consilier Papalulian: mai fac tunelul?
Domnul primar: da, îl fac.
Domnul consilier Papa Iulian: trebuie să adopte soluția cea mai icftină sau pe cea mai constructi

Pentru că sunt două utilaje de acest gen în toată țara.
Domnul consilier Slătineanu Dumitru Doru: se lucrază ca la metrou, sapă şi toarnă. Problema se

pune cupământul, pentru că nu le ajunge nici 30 ha să depoziteze tot pământul excavat.
Domnul primar: cei de la Teleborg vor să vândă, de fapt afacerea a fost vândută și cei care au

preluat terenul acela de 7,5 ha vor să-l vândă.
Domnul consilier Slătineanu Dumitru Doru: cu înlocuirea becurilor au terminat?
Domnul primar: nu.
Domnul consilier Slătineanu Dumitru Doru: mama lui Viorel Roşca m-a Tugat să vă anunț că nu

merge lampa de iluminat de la stâlpul din dreptul său. Deasemeneala Blaj nu e deloc iluminat public.
Domnul consilier Papalulian: ternul de la Teleborg de 7,5 ha este intravilan?
Domnul primar: nu, nu e trecut în P.U.G. ca intravilan.

ă?

Nu mai sunt alte discuții. Se declară închisă şedinţa extraordinară din data de 18.05.2022 la ora13.40 min.
Drept pentrucare s-a încheiat prezentul proces verbal.


